

My beloved wife Portia died of breast cancer in 2007. Notwithstanding her illness and early departure, my wife did enjoy a blessed life on earth and had the privilege of tremendous support and care from her family and friends in times of difficulties and trials. It is both her wish before her departure and ours that more care and support can be given to those less resourceful breast cancer patients to help them maintain a good quality of life with dignity during the trying period.

As Government will not provide free PET-CT Scan service to needy patients for staging of cancer, the Programme has recently expanded its scope to also sponsor needy breast cancer patients in public hospitals to have timely PET-scan service in private clinic (\$7,600 per patient) so that they can receive the most appropriate treatment. As at 31 January 2019, the Programme has given out more than \$2,370,000 to subsidise 435 needy breast cancer patients for undergoing PET-CT Scan and purchasing extra nourishment, breast prosthesis and drugs which currently are not funded by the Government or other sources. Last year (2018), the Programme gave out over \$630,000 to 59 needy breast cancer patients.

The donation to the Programme will be earmarked for direct subsidy to needy breast cancer patients, and every dollar received will be given direct to the patients without any administrative costs.

Eric TM Cheung
Honorary Secretary (Principal Law Lecturer at HKU)
10 Feb 2019

Donation Form
Portia Cheung Breast Cancer Support Programme

Name of Donor (Person/Company): _____

Address: _____

Tel. No: _____

Amount of Donation: HK\$ _____

Signature: _____ Date: _____

- * Donations over HK\$100 are tax deductible. An official receipt will be sent to you by mail.
- * Please send a crossed cheque with this form to the Society (attn.: Lillian Woo), payable to **"The Hong Kong Anti-Cancer Society"**.
- * You may also donate online at https://www.hkacs.org.hk/en/donation_form.php
(*Under Donation Type, please select **"Portia Cheung Breast Cancer Support Programme"**)

我心愛的妻子寶英於 2007 年因乳癌離世。儘管寶英因乳癌而離世，但她享受生命的每一刻，亦非常感恩在生命困難的時刻得到家人和朋友無盡的關愛和支持。在寶英離世前我倆最大的願望是能夠將關愛和支持送到一些有需要的乳癌病人，協助她們在困難時期可維持生活質素及尊嚴。

「香港防癌會張謝寶英乳癌康復資助計劃」(下稱計劃) 於 2007 年 3 月成立，以紀念我心愛的妻子於同年因乳癌病逝。目前，政府並沒有提供任何資助予有需要的乳癌患者進行正電子掃描。有見及此，本計劃最近開始資助公立醫院的乳癌患者在私營診所進行正電子掃描一次 (每位\$7,600)，以讓她們得到適切的幫助及治療。

截至 2019 年 1 月，計劃已撥出超過\$2,370,000 善款資助 435 位有需要的乳癌病人，資助她們購買目前未獲政府或其他資源資助的需要，如額外營養品、義乳、進行正電子掃描(PET-CT Scan)及藥物援助。計劃於去年(2018 年)撥出超過\$630,000 善款資助 59 位有需要的乳癌病人。「資助計劃」收到的所有捐款會一分一毫皆直接給予有需要病人，無任何行政費用。

張達明
香港防癌會義務秘書(香港大學法律系首席講師)
2019 年 2 月 10 日

捐款表格

捐款予香港防癌會「改善癌病人生活」基金屬下之「張謝寶英乳癌康復資助計劃」。

捐款人姓名/公司名稱: _____

地址: _____

電話: _____

捐款金額: 港幣 _____ 元正

簽署: _____ 日期: _____

- * 捐款金額港幣一百元以上可獲免稅，本會將於短期內寄發收條給閣下。
- * 請將劃線支票及此表格寄回本會(胡穎賢小姐收)，支票抬頭人為「香港防癌會」。
- * 您可以到「香港防癌會」網頁作網上捐款: (https://www.hkacs.org.hk/tc/donation_form.php)

(註：在*「捐款類別」請選擇「張謝寶英乳癌康復資助計劃」)